
家長通告第 2223_041 號 

明愛屯門馬登基金中學 

2022-2023 年度  家長通告  

敬啟者：  

中六級報考 2023 香港中學文憑考試  

 

2023 年香港中學文憑考試（文憑試）現正接受報名，煩請 貴家長詳閱以下各事

項。  

1. 「原校及地區試場（一般試場  ）」安排會於核心科目（即中國語文、英國語文、

數學必修部分及通識教育科）考試推行。學校考生會預設被編配於「原校試場」

應考所有核心科目考試。  

2. 完成報名資料後，本校會列印「考生報名資料核對表」予有關考生核對。考生

須確認核對表上的資料無誤，及在核對表上簽署。   

3. 立法會財務委員會已通過撥款，由政府為參加 2023 年文憑試的學校考生代繳

考試費。雖然政府會為  2023 年文憑試學校考生代繳所需的考試費，惟考生擬

於校長  確認並提交報名資料後增加／更改／刪除科目，考生須繳交有關的附加

費。  

請填妥回條及於 2022 年 9 月 21 日或以前交回班主任，以便本校作出適當的輔導

及支援予  貴子弟。如有任何疑問，歡迎致電 24610304 與郭嘉瑜助理校長提出。  

 

此致  

貴家長  

 

 教務組郭嘉瑜助理校長負責主理 

 

 校長                 謹啟  

           袁國明  

二零二二年九月十六日   
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﹝回  條﹞  

敬覆者：  

  本人已知悉有關「中六級報考 2023 香港中學文憑考試」之安排， 

* □ 敝子弟擬報考 2023 香港中學文憑考試及會按已報考的科目出席星期

六及長假期之補課。 

 □ 敝子弟不擬報考 2023 香港中學文憑考試。 
 (* 請於適當位置加上“”號。) 

 

 

此覆  

明愛屯門馬登基金中學  
  

中       班      號  學生：                  

 

家長簽署  ：                            

家長姓名  ：                            

日     期  ：                            



Parents Notice No.: 2223_041 

 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2022-2023 Parents Notice 

 

16 September 2022 

Dear Parents/Guardians, 

 

2023 HKDSE Registration for S6 Students 

Registration of the 2023 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) 

is now open. Please read the following items carefully. 

1. The ‘Home cum District Centre (Normal Centre)’ arrangements has been fully 

implemented in the core subject examinations (i.e. Chinese Language, English Language, 

Mathematics Compulsory Part and Liberal Studies). Our school is obligated to 

accommodate all of our own students in the core subject written examinations. 

2. After completing the entry of the registration data, the school will print the Candidate 

Entry Information Checklists (CEICs) for the students concerned to verify their entry data. 

Students should sign on their CEIC to confirm that all information contained therein is 

correct. 

3. The Finance Committee of the Legislative Council has approved a financial commitment 

for the Government to pay the examination fees for eligible school candidates sitting the 

2023 HKDSE. However, A supplementary fee will be charged to the candidates on any 

request for addition/substitution/deletion of subjects. 

Please fill in the reply slip and return it to your class teacher(s) by 21/9/2022 (Wednesday). 

Should you have any inquiries, please feel free to contact Ms. Kwok Ka Yu, the Assistant Principal, 

at 2461 0304. 

Yours faithfully,     

____________________________ 

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 
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Reply slip 

Dear Sir, 

I acknowledge the notice on “2023 HKDSE Registration for S6 Students”. 

* □ My child will sit the 2023 HKDSE and will attend the Saturday and Long Holiday 

tutorials of the registered subjects.  
 □ My child will not sit the 2023 HKDSE. 
 (*Please put a tick ‘’ in the appropriate box.) 

Name of Student :                   

Class and Class no. :             (    ) 

Signature of Parent / Guardian :                   

Name of Parent / Guardian :                   

Date :                   


